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DISCOVER SHANXI + HENAN
郑州 | 开封 | 登封 | 洛阳 | 三门峡 | 云丘山 | 壶口 | 平遥 | 太原

ZHENGZHOU | KAIFENG | DENGFENG | LUOYANG | SANMENXIA | MOUNT YUN | HUKOU | PINGYAO | TAIYUAN 
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第1天：吉隆坡  郑州 - 78公里 - 开封
- 78公里 - 郑州

集合于吉隆坡国际机场，飞往郑州。
 清明上河园
 包公祠
 开封城墙【3D微梦大梁门】

“大梁门”是开封城墙的一个历史门户，通过3D可视化虚拟现
实技术展示历史遗迹。这些技术可以让游客以更具互动性和沉
浸感的方式探索大梁门的历史、文化，以及这座古老城墙及其
重要性。

第2天：郑州 - 75公里 - 登封 - 75公里 - 洛阳
 少林寺风景区（含单程电瓶车及耳机）【塔林】【武术表演】
该景区以少林功夫和禅宗的发源地而闻名。它包括了以其武术遗
产和精神教义而著称的少林寺。您可以探索寺庙场地，观赏武术
表演，参观塔林，并沉浸在少林功夫丰富的历史和传统之中。

 洛邑古城 【体验穿古装游古城】

第3天：洛阳 - 143公里 - 三门峡

 龙门石窟（含往返电瓶车及耳机）
石窟内有数千尊佛像，是中国历史上重要的文化艺术奇迹。

 陕州地坑院
陕州地坑院是位于中国陕西省的一处考古遗址。它以其独特的
结构而闻名，由一系列相互连接的洞穴和隧道组成，雕刻在黄
土悬崖上。

 天鹅湖湿地公园（※只限每年11月中旬至次年3月可赏天鹅，以外不参观此景点。）

第4天：三门峡 - 180公里 - 云丘山 - 130公里 - 

壶口
 云丘山（含区间车）
【塔尔坡古村】【云丘山冰洞群（含电瓶车）】
云丘山是位于中国河南省南阳市西南部的一座历史悠久、自然景
观优美的山脉。它以其独特的自然景观、丰富的人文历史和道教
文化而闻名于世。

云丘山冰洞群云丘山冰洞群
Mount Yun Ice CaveMount Yun Ice Cave

第5天：壶口 - 250公里 - 灵石 - 60公里 - 平遥
 山西壶口瀑布（含区间车）
壶口瀑布位于中国山西省与河南省交界处的黄河上，是中国第
二大瀑布，也是黄河上最大的瀑布。这个壮丽的自然景观以水
量大、落差大、气势磅礴而闻名。
 王家大院
王家大院是中国山西省晋中市的一个著名古建筑群，也是中国
四大名园之一。大院内的建筑风格典雅，庭院深远，雕梁画
栋，彩绘精美，展现了中国古代士大夫家族的生活风貌和文化
内涵。

第6天：平遥  - 108公里 - 太原
 平遥古城（含进出城电瓶车）
【古县衙+古城墙+日升昌票号】【明清街】
平遥古城是位于中国山西省中部的一个保存完好的古城，也是
中国保存最为完整的古代县城之一，被列入世界文化遗产名
录。这座古城建于明朝时期，至今已有近3000年的历史。

 醋园
 汾酒博物馆

第7天：太原 -  (3.30小时) - 郑州  吉隆坡
 中国煤炭博物馆 【煤海探秘】【地下矿井】
 车游郑东新区，河南艺术中心

送往机场，返回温暖的家。

第8天： 抵达吉隆坡 

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

塔尔坡古村 / Taerpo Ancient Village

洛邑古城洛邑古城
Luoyi Ancient CityLuoyi Ancient City
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D1: KUALA LUMPUR  ZHENGZHOU - 78km -  
KAIFENG - 75km - ZHENGZHOU

Assemble in KL International Airport for flight to Zhengzhou. 
 Millennium City Park
 Bao Gong Temple
 Kaifeng Ancient City Wall [3D Micro Dream Daliang Gate]
The Daliang Gate in the Kaifeng City Wall incorporates modern 
technology, such as 3D visualization or virtual reality, potentially 
providing visitors with a unique and interactive method to 
explore and learn about the gate and its historical context.

D2: ZHENGZHOU - 75km - DENGFENG  
- 75km - LUOYANG

 Shaolin Temple Scenic Area
[Pagoda Forest] [Martial Arts Performance]
It’s renowned for being the birthplace of Shaolin Kung Fu and 
Chan Buddhism. The area encompasses the Shaolin Temple, 
famous for its martial arts legacy and spiritual teachings. you can 
explore the temple grounds, witness martial arts performances, 
visit the Pagoda Forest, and immerse themselves in the rich 
history and traditions of Shaolin Kung Fu.

 Luoyi Ancient City [Experience Wearing Ancient 
Costumes and Touring the Ancient City]

D3: LUOYANG  - 143km - SANMENXIA
 Longmen Grottoes 
(Includes Round-Trip Electric Car and Audio Guide)
The grottoes feature thousands of Buddha statues, intricate 
inscriptions, and captivating sculptures, making it a significant 
cultural and artistic marvel in Chinese history. 

 Shanzhou Silo-cave
An archaeological site located in the Shaanxi province of 
China. It's renowned for its unique structure, consisting of a series 
of interconnected caves and tunnels carved into a loess cliff.

 Swan Lake Wetland Park (※Attraction will be visited during Mid 
Nov - Mar season only, other than that no visitation of this attraction.)

D4: SANMENXIA  - 180km - MOUNT YUNQIU
- 130km - HUKOU

 Mount Yun (Includes Shuttle Bus) [Taerpo Ancient Village] 
[Mount Yun Ice Cave (Includes Electrical Car)]
Mount Yun is a mountain range located in the southwest of 
Nanyang City, Henan Province, China. It is known for its rich 
natural landscapes, abundant cultural history, and Taoist culture, 
captivating visitors with its serene and beautiful Jiangnan water 
town charm.

D5: HUKOU - 250km - LINGSHI - 60km - PINGYAO 
 Hukou Waterfall (Includes Shuttle Bus)
Hukou Waterfall is located on the Yellow River at the border 
between Shanxi and Henan provinces in China. It is the second 
largest waterfall in China and the largest waterfall on the Yellow 
River. This magnificent natural landscape is renowned for its 
large water volume, significant drop, and majestic momentum.

 Wang’s Family Compound
Wang's Family Compound is a famous ancient architectural 
complex located in Jincheng City, Shanxi Province, China. It is 
also one of the four famous gardens in China. The buildings within 
the courtyard are elegant, with deep courtyards, intricately 
carved beams and painted rafters, and exquisite colour 
paintings, showcasing the lifestyle and cultural connotations of 
ancient Chinese literati families.

D6: PINGYAO - 108km - TAIYUAN
 Pingyao Ancient City (Includes Electric Car for In & Out)
[Pingyao Ancient Government Office + Pingyao Ancient 
City Wall + Rishengchang Exchange Shop] 
[Ming-Qing Street]
Pingyao Ancient City is a well-preserved ancient city located in 
the central part of Shanxi Province, China. It is one of the best-
preserved ancient county-level cities in China and has been 
included in the UNESCO World Cultural Heritage List. This ancient 
city was built during the Ming Dynasty and has a history of nearly 
3000 years.

 Donghu Vinegar Garden
 Fenjiu Museum

D7: TAIYUAN -  (3.30 hrs) - ZHENGZHOU 
KUALA LUMPUR

 Coal Museum of China
[Coal Sea Exploration] [Underground Mine]
 Coach tour of Zhengdong New District and exterior view
of Henan Art Center

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable 
memories.

D8: ARRIVAL KUALA LUMPUR

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.

壶口瀑布壶口瀑布
Hukou WaterfallHukou Waterfall

王家大院 / Wang ' s Family Compound



酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1
郑州（1晚）
Zhengzhou (1 Night)

郑州美仑酒店或同级  
Zhengzhou Madison Hotel or similar

✓ ✓ ✓

D2
洛阳（1晚）
Luoyang (1 Night)

洛阳吾朵丽呈酒店或同级 
Rezen Hotel Wuduo or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D3
三门峡（1晚）
Sanmenxia (1 Night)

三门峡天鹅韵国际酒店或同级
Sanmenxia Swan Lake International Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
吉县（1晚）
JiCountry (1 Night)

吉州宾馆或同级  
Jizhou Hotel or similar 

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5
平遥（1晚）
Pingyao (1 Night)

平遥会馆或同级
Pingyao Assembly Hall or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D6
太原（1晚）
Taiyuan (1 Night)

太原九润温德姆酒店或同级
Wyndham Taiyuan Jiurun or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D7 - - 酒店 
Hotel ✓ ✓

For Agent Use Only:

Updated Date: MAY 2024

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:
Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance – It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior

notice 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

China Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping – For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on 

board the coach. 

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

中国团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃及伴手礼。

•无自费，无购物
•洛邑古城 - 体验古装游古城
•开封古城墙 + 3D微梦大梁门
•少林寺风景区 - 被誉为“天下第一名刹”
•龙门石窟 - 世界最伟大的古典艺术宝库之一
•山西壶口瀑布 - 中国第二大瀑布
•平遥古城 - 世界文化遗产
•赠送山西八宝福袋， 山西剪纸

• No Optional & No Shopping Stop
• Luoyi Ancient City [Experience Wearing Ancient Costumes and Touring 

the Ancient City]
• Kaifeng Ancient City Wall + 3D Micro Dream Daliang Gate
• Shaolin Temple Scenic Area - The world's most famous temple
• Longmen Grottoes - One of the world's greatest repositories of classical art
• Hukou Waterfall - Second largest waterfall in China
• Pingyao Ancient City - UNESCO World Cultural Heritage site
• Free Shanxi Eight Treasures Lucky Bag, Shanxi Paper Cutting

行程亮点
HIGHLIGHT

桶子鸡风味 / 半水席风味 / 唐宴 / 云丘风味 / 黄河鲤鱼 /
晋商乡音风味 + 表演 / 山西醋宴 / 非遗小吃

Bucket Chicken / Half Water Banquet / Tang Dynasty Cuisine / 
Yunqiu Cuisine / Yellow River Carp / Shanxi Culture Cuisine + Performance / 
Shanxi Vinegar Cuisine / Intangible Cultural Heritage Snack

美食
GOURMET

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

龙门石窟龙门石窟
Longmen GrottoesLongmen Grottoes

少林寺风景区少林寺风景区
Shaolin Temple Scenic AreaShaolin Temple Scenic Area

陕州地坑院陕州地坑院
Shanzhou Silo-caveShanzhou Silo-cave


